
Discussiepunt VVD – Recreatieparken 
 
-Er zijn met betrekking tot het voornemen om de bungalowparken Zevenhoven om te zetten 
naar reguliere permanente woningen inmiddels al de nodige investeringen gedaan. Zo is er 
geïnvesteerd in visie (Beleidsvisie gebruik recreatieparken), draagvlak en voorbereiding. Nu 
wordt voorgesteld om het proces voort te zetten en daarvoor financiële middelen beschikbaar 
te stellen voor de komende drie jaar. Wij vragen ons af of dit niet sneller kan en wat de 
andere fracties daarvan vinden. 
 
-Wij vinden dat het college met de beschikbare expertise de stuurgroep ook zo nodig de 
helpende hand moet bieden om dit plan tot een goed resultaat te brengen, nl. permanente 
bewoning mogelijk maken. Dit waren ook de woorden die de inspreker tijdens de OR van 15 
mei uitsprak: "college help ons". Wat vinden andere fracties hiervan. 
 


